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Ročník XXX. ZDARMA

Oslavy 145. výročí založení SDH Chotoviny

M. Mikeš

Číslo 7,8 Červenec/srpen 2022

Sbor dobrovolných hasičů Chotoviny v červnu oslavil již 145. výro-
čí svého založení. Je jedním z nejstarších sborů v okrese Tábor, byl 
založen v roce 1877. Tradice oslav výročí založení sboru sahá daleko 
do minulosti. Před devadesáti lety – v roce 1927 – uspořádal sbor 
hasičů první větší slavnost, a to u příležitosti 50. výročí jeho zalo-
žení. Stalo se pravidlem, že při oslavách výročí založení sboru byla 
předváděna nejen technika, ale i práce sboru. Například při oslavách 
75. výročí, které se konaly na nádvoří zámku, předvádělo profesio-
nální družstvo z Tábora záchranu osob z hořícího zámku s použitím 
výsuvného žebříku. Velmi zdařilé bylo také 100. výročí založení sboru,
kdy se do soutěže přihlásilo 36 družstev. Abychom zůstali věrni tra-
dici, pořádáme každých 5 let soutěž v hasičském sportu a přehlídku 
naší staré techniky.  Letošní oslava 145. výročí za-

ložení SDH Chotoviny se konala 
pod záštitou obce Chotoviny a za
podpory obchodních společností 
a fyzických osob jako podnika-
telských subjektů. Zahájení osla-
vy se zúčastnili starosta obce 
Mgr. Zdeněk Turek, místostaro-
sta Jan Jordák a senátor Mgr. Ja- 
roslav Větrovský, který ve svém
krátkém vystoupení poděkoval
sboru dobrovolných hasičů za
snahu o udržení existence spolku.

Soutěž byla zahájena slavnost-
ním nástupem zúčastněných sbo-
rů, při kterém vlajkonoši přines-
li historický prapor, který v roce 
1895 hasičskému sboru darova-
la sestra faráře Smutného.

V letošním roce se oslav zú-
častnily hasičské spolky z naše-
ho okolí – z Červeného Záhoří,
Jeníčkovy Lhoty, Beranovy Lhoty,
Řevnova, Sudoměřic u Tábora, 
Podolí a Ratibořských Hor. Soutě-
že se zúčastnily rovněž dvě druž-
stva žen a čtyři družstva dětí. By- 
lo to sice méně spolků než před 
pěti lety, ale to nezměnilo chuť
soutěžících předvést svou šikov-
nost. Dětská družstva předvedla 
skvělá secvičení, bylo vidět, že je
hasičský sport velmi baví. 

Nedílnou součástí oslav je sa-
mozřejmě i zábava. V letošním 
roce se o dobrou pohodu posta-
rala hudební skupina MIX Fran-
tiška Vaňka a skvělé občerstvení 
zajistila paní Marešová z hostin-
ce na hřišti. 

Za pět let to bude již 150 let od 
založení Sboru dobrovolných ha-
sičů Chotoviny. Pevně věřím, že
tradici dodržíme a při 150. výro-
čí založení uspořádáme velkou 
oslavu.   
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Ze zasedání zastupitelstva obce
Zápis a usnesení
v zasedací místnosti OÚ Chotoviny

z 19. zasedání konaného dne 15. června 2022 od 19:00 hodin

/pokračování na str. 4/

Přítomni: Mgr. Turek, p. Jordák, 
Mgr. Sochůrková, MgA. Volfová,
PaedDr. Němec, Ing. Novotná,
MUDr. Horák, p. Malenický,
Ing. Junová, Ing. Bervida, p. Filip,
Mgr. Mendel – příchod v 19.39 h.
p. Pražák, Mgr. Bětíková
Omluveni: p. Moos
Návrh usnesení: p. Malenický, 
                          p. Filip
Ověřovatelé: Ing. Novotná,
                    p. Pražák
Zapisovatel: Z. Sumerauerová

Program:
1. Kontrola usnesení
    z 18. zasedání ZO
2. Závěrečný účet
    obce Chotoviny
3. Účetní uzávěrka
    obce Chotoviny
4. Finanční výbor – informace
5. Rozhlas
6. Smlouva o převodu práva
    a povinností z budoucí
    smlouvy bytu č. 166/8
7. Záměr prodeje bytu č. 166/8

  8. Rozpočtová opatření prove-
    dená Radou obce Chotoviny
  9. Rozpočtová opatření ZO
10. Pozemek
Jednání zahájil starosta Mgr. Tu-
rek. Přivítal přítomné a konstato-
val, že zastupitelstvo bylo řádně 
svoláno a je usnášení schopné. 
Přítomna je nadpoloviční větši-
na zastupitelů.
Pan starosta seznámil přítomné 
s programem jednání a navrhu-
je rozšíření programu zastupi-
telstva o bod č. 11 – Stanovení 

počtu členů Zastupitelstva obce 
Chotoviny pro volební období 
2022 – 2026. MgA. Volfová na-
vrhuje přesunout bod č. 4 před 
bod č. 2.
Usnesení č. 263/2022/Z19
Zastupitelstvo obce schvaluje pře-
sunutí bodu č. 4 – Finanční vý-
bor – informace v programu za-
stupitelstva před bod č. 2 – Závě-
rečný účet obce Chotoviny.
Hlasování: Souhlasí 8, je proti 4,
zdržel se 1.
Usnesení bylo přijato.
Usnesení č. 264/2022/Z19
Zastupitelstvo obce schvaluje roz-
šíření programu zastupitelstva 
o bod č. 11 – Stanovení počtu 
členů zastupitelstva obce Cho-
toviny pro volební období 2022 
– 2026.
Hlasování: Souhlasí 13, je proti 0,
zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
Usnesení č. 265/2022/Z19
Zastupitelstvo obce schvaluje pro-
gram 19. zasedání Zastupitelstva
obce Chotoviny.
Souhlasí 13, je proti 0, zdržel se 0.
Program byl schválen.
Pan starosta uvedl, že diskuse
a hlasování budou probíhat ke
každému bodu zvlášť.
Souhlasí 13, je proti 0, zdržel se 0.
Do návrhové komise pro 19. za-
sedání Zastupitelstva obce Cho-
toviny pan starosta navrhl p. Fi-
lipa a p. Malenického.
Souhlasí 10, je proti 0, zdržel se 3.
Návrhová komise byla schvále-
na.
Ověřovateli zápisu pro 19. zase-
dání Zastupitelstva obce Choto-
viny pan starosta navrhl Ing. No-
votnou a p. Pražáka.

1. Kontrola usnesení z 18. za-
sedání ZO – Zápis a usnesení
z 18. zasedání byly ověřeny 
PaedDr. Jaroslavem Němcem a
Ing. Junovou. Nebyly k nim vzne-
seny námitky a jsou proto po-
važovány za schválené.
Kontrolu přijatých usnesení pro-
vedl pan starosta. Usnesení z 18.
zasedání ZO se postupně ve 
všech bodech plní.
Dále pan starosta seznámil pří-
tomné s těmito informacemi:
V květnu byly dokončeny opra-
vy místních komunikací.
V současné době obnovujeme ka-
nalizaci a vodovod v ulici Lome-
ná. Práce budou hotovy nejpoz-
ději do 30. června.

CHOTOVINSKÉ 
SLAVNOSTI 2022

OBEC CHOTOVINYOBEC CHOTOVINYOBEC CHOTOVINY

CHOTOVINSKÉ CHOTOVINSKÉ CHOTOVINSKÉ 
SLAVNOSTI 2022SLAVNOSTI 2022SLAVNOSTI 2022Obec Chotoviny

pořádá

PROGRAM 

Po celé odpoledne
nás bude provázet

moderátor JAN PAVLÍČEK

V PRŮBĚHU CELÉHO ODPOLEDNE A VEČERA JE ZAJIŠTĚNO OBČERSTVENÍ
CELODENNÍ VSTUPNÉ DĚTI DO 15 LET A SENIOŘI NAD 65 LET – 50,- Kč   •   DOSPĚLÍ – 100,- Kč

FOTBALOVÉ
HŘIŠTĚ13.8.13.8.13.8.

SOBOTA SOBOTA SOBOTA 

THE BLUES PACE

ELIZABETH

14.00  SLAVNOSTNÍ ZAHÁJENÍ 

13.00  PROJITÍ KŘÍŽOVÉ CESTY

 PROSTRANSTVÍ PŘED KOSTELEM

 PATŘÍ DĚTEM

 KUŽELNA

 KULTURNÍ DŮM

14.00 – 17.00

15.20 – 17.00 workshop s kejklířem

 14.00 – 17.00
Tradiční KOULENÍ ZDARMA

 20.00 CIMBÁLOVÁ MUZIKA

17.00  TOMBOLA

18.00 – 19.00 
MUZIKÁLOVÝ KOKTEJL

19.00 – 20.00  SKUPINA

20.00 – 02.00  POP-ROCKOVÁ SKUPINA

DOPROVODNÝ PROGRAM

NA HŘIŠTI TJ SOKOL CHOTOVINY

15.00  KEJKLÍŘSKÉ VYSTOUPENÍ

16.45  VYSTOUPENÍ ACT Tábor

            

14.10  SKUPINA

aerobic 

možnost prohlídky hasičské techniky,
malování na obličej, nafukovací hrad,
fotbalová klec, elektrické koloběžky

Stylový fotokoutek
Míchané alko a nealko nápoje

MIX Františka Vaňka

  ROMANEM VOJTKEMs

CHEERLEADERS

RUBÁŠ
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STŘÍPKY Z OBCE

  Mgr. Zdeněk Turek 

    U projektu „Modernizace chovu prasat – Jeníčkova 
Lhota“ byla nařízena krajským úřadem tzv. velká EIA 
(důslednější posouzení vlivu na životní prostředí). 
Řízení v sobě zahrnuje veřejné projednání projektu. 
To se uskutečnilo v Jeníčkově Lhotě dne 13. července.    
V poměrně bouřlivé atmosféře upozornili občané 
a starosta obce úředníky krajského úřadu na příliš vy-
sokou kapacitu chovného zařízení a s tím související 
možné negativní vlivy na životní prostředí obyvatel
Jeníčkovy Lhoty. Obavy jsou zejména ze zápachu, zvý-
šené dopravy, prašnosti a nedostatku pitné vody. 
Připomínky k projektu byly zaznamenány. Projekt 

nyní posoudí  nezávislý odborník. O výsledku řízení 
budeme informováni na přelomu srpna a září.
   RO schválila projekt na rozšíření dětských herních
prvků na veřejných prostranstvích obce včetně po-
dání žádosti o dotaci.

    Práce na obnově jižní větve vodovodu v Sedlečku 
budou zahájeny v září.

   V červenci budou zahájeny práce na obnově pří-
střešku v Jeníčkově Lhotě. 

   Příští zasedání Zastupitelstva obce Chotoviny se 
bude konat 25. 8. 2022 od 19.00 hodin v budově 
obecního úřadu.

     Neutěšený stav církevního majetku v naší obci a opakované odkládání opravy věže kostela sv. Petra a Pavla
nás vedly k iniciování schůzky s představiteli římskokatolické církve. Sešli jsme se 31. května v Českých 
Budějovicích za účasti diecézního biskupa Mons. Vlastimila Kročila. Bylo nám sděleno, že projekt na opravu
věže je připraven, je zakoupen plech, ale chybí peníze. Konkrétní výsledek tak jednání nepřineslo. Shodli jsme
se pouze na společném zájmu – zlepšit stav církevního majetku a dohodli jsme se na další podzimní schůzce.

V červenci byla zahájena rekonstrukce  budovy 1. stupně základní školy. Práce probíhají dle plánu.

     Posuzování projektu „Zařízení ke sběru, výkupu,
úpravě a využívání odpadů Chotoviny“ ve vztahu k ži-
votnímu prostředí bylo na žádost investora ukončeno.

    Na základě žádosti hasičů z Červe-
veného Záhoří byly vyměněny ne-
vyhovující vchodové dveře a okna 
v hasičském domě.

    Na podnět rodičů byl na dětském 
hřišti u bytovek nainstalován nový
herní prvek.

    Obec děkuje panu Tomáši Růžič-
kovi a panu Karlu Doležalovi za ob-
novu křížku a instalaci lavičky u lí-
py na Kůskovci. Obec zajistí odvoz 
hromady odpadu. Žádáme občany,
aby zde již žádný odpad neukládali.

    Obnova vodovodu a kanalizace v ulici Lomená by-
la dokončena. Povrch komunikace opravíme v září.  

   Byla dokončena oprava části dešťové kanalizace
u kulturního domu.
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Krajský úřad, odbor životního prostředí in-
formoval obec o tom, že projekt „Zařízení
ke sběru, výkupu, úpravě a využívání odpadů 
Chotoviny“ byl investorem stažen z projed-
návání jeho vlivu na životní prostředí.
U projektu „Modernizace chovu prasat – 
Jeníčkova Lhota“ probíhá posuzování vlivu 
na životní prostředí – tzv. velká EIA. Usku-
tečnilo se veřejné projednání projektu v Je-
níčkově Lhotě. Občané s realizací projektu 
nesouhlasí. Vyhodnocení projektu ve vzta-
hu k životnímu prostředí podrobili společně 
s vedením obce velké kritice.
Obec obdržela od paní V. K. dohodnuté ma-
teriály vztahující se k prádelně na Polánce.  
Městský úřad v Táboře, odbor rozvoje vydal 
souhlasné závazné stanovisko k připojení 
Chotovin na Jihočeskou vodárenskou sou-
stavu.
Naše obec získala z Ministerstva pro místní 
rozvoj ČR dotaci na rekonstrukci 1. stupně 
ZŠ ve výši 5.400.000 Kč.
Usnesení č. 266/2022/Z19
Zastupitelstvo obce bere na vědomí Zápis a 
usnesení z 18. zasedání zastupitelstva obce
ze dne 12. 5. 2022 a informace z obce.
Hlasování: Souhlasí 13, je proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
2. Finanční výbor – informace – zastupite-
lé obdrželi Zápis z jednání finančního výbo-
ru obce Chotoviny ze dne 7. 3. 2022.
Usnesení č. 267/2022/Z19
Zastupitelstvo obce Chotoviny bere na vědo-
mí Zápis z jednání finančního výboru obce 
Chotoviny ze dne 7. 3. 2022, který je ne-
dílnou součástí materiálů.
Hlasování: Souhlasí 12, je proti 0, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.
3. Závěrečný účet obce Chotoviny za rok 
2021 – zastupitelé obdrželi kompletní do-
klady, ze kterých se závěrečný účet skládá.
Návrh závěrečného účtu za rok 2021 byl řád-

/pokračování ze str. 2/

/dokončení na další straně/

ně zveřejněn na úřední desce obce Chotovi-
ny od 27. 5. 2022 do 13. 6. 2022.
Bez připomínek.
Usnesení č. 268/2022/Z19
Zastupitelstvo obce Chotoviny projednalo
a schválilo závěrečný účet obce Chotoviny 
za rok 2021, jehož součástí je Zpráva o vý-
sledku přezkoumání hospodaření obce Cho-
toviny za rok 2021 a souhlasí s celoročním 
hospodařením bez výhrad.
Hlasování: Souhlasí 12, je proti 0, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.
4. Účetní uzávěrka obce Chotoviny za rok 
2021 – účetní závěrku představuje soubor 
finančních výkazů, které účetní jednotka se-
stavuje za účetní období k rozvahovému 
dni. Obec má povinnost schvalovat účetní
závěrku dle vyhlášky č. 220/2013 Sb.
Usnesení č. 269/2022/Z19
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní zá-
věrku obce za rok 2021 bez připomínek a 
výhrad. Výsledek hospodaření ve výši 
4.736.967,64 Kč bude přeúčtován účetním 
zápisem 431/432 dnem schválení účetní 
závěrky.
Hlasování: Souhlasí 12, je proti 0, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.
5. Rozhlas – Naše obec v současnosti vy-
užívá systém bezdrátového rozhlasu formou
domácích přijímačů, vzhledem k jejich stá-
ří, nemožnosti jejich výměny (výrobce není 
schopen dodat nové přijímače) a vysoké 
ceně (jeden přístroj by stál cca 2.500 Kč), je 
nutné vybudovat rozhlas nový. Jako nej-
lepší varianta byl vybrán venkovní rozhlas 
spočívající v instalaci reproduktorů na slou-
py veřejného osvětlení. Vznikne tak několik 
míst, tzv. hnízd, která budou vzájemně tvo-
řit síť tak, aby bylo pokryto celé území obce. 
Výhodou tohoto systému je i možnost in-
stalace rozhlasu do všech našich osad, kde 
dosud rozhlas není, a dále pak i moderní sys-
tém ovládání vlastního hlášení, který nám 

umožní podávat rozhlasem zprávy z aktuál-
ního dění v obci snadněji a neprodleně po 
jejich obdržení.
Usnesení č. 270/2022/Z19
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje vy-
budování venkovního rozhlasu v Chotovi-
nách i v přilehlých osadách.
Hlasování: Souhlasí 12, je proti 0, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.
6. Smlouva o převodu práva a povinností
z budoucí smlouvy bytu č. 166/8 – Zastupi-
telstvo obce na minulém zasedání schválilo 
kupní smlouvy na prodej (převod) bytových
jednotek v bytovém domě Široká č. p. 166, 
Červené Záhoří. Bylo podepsáno sedm smluv
včetně vložení do katastru nemovitostí.
Bytovou jednotku č. 166/8 nelze tímto způ-
sobem „prodat“. Jeden z majitelů bytové 
jednotky pan J. Č. pobývá v současné době
v Mexiku a ověření podpisu by bylo velmi
zdlouhavé. Na základě žádosti rodiny a kon-
zultace s právníkem navrhuje rada obce toto
řešení:
1. Zrušit část minulých usnesení vztahujících
    se k tomuto bytu.
2. Schválit Smlouvu o převodu práv a povin-
    ností (příloha) – práva a povinnosti budou  
    převedeny z pana J. Č. na pana A. K.
3. Zveřejnit záměr obce prodat (převést) 
    byt paní L. K. a panu A. K.
4. Na dalším zasedání ZO projednat a schvá-
    lit kupní smlouvu na byt.
Usnesení č. 271/2022/Z19
a) Zastupitelstvo obce Chotoviny ruší celý 
    bod 1 usnesení č. 245/ 2022/Z17
    ze dne 3. 3. 2022.
b) Zastupitelstvo obce Chotoviny ruší celý
    bod A/1 usnesní č. 247/2022/Z18
    ze dne 12. 5. 2022.
c) Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje 
    Smlouvu o převodu práv a povinností
    z budoucí smlouvy mezi obcí Chotoviny,
    L. K., J. Č. a A. K. Zastupitelstvo obce  
    pověřuje starostu podpisem smlouvy.
Hlasování: Souhlasí 14, je proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
7. Záměr prodeje (převodu) bytu č. 166/8
– důvodová zpráva z bodu č. 6.
Usnesení č. 272/2022/Z19
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prode-
je (převodu) bytové jednotky č. 166/8 o ve-
likosti 3+1, umístěné ve třetím nadzemním 
podlaží v budově č. p. 166 na pozemku parc. 
č. st. 260, k níž přísluší spoluvlastnický po-
díl o velikosti 8208/68701 na společných

V měsíci srpnu opět proběhnou pravidelné odečty vodo-
měrů. V Chotovinách a v Červeném Záhoří se bude ode- 
čítat v pracovních dnech od 8. do 19. srpna, v Jeníčko- 
vě Lhotě proběhnou odečty v pátek 19. srpna navečer
a v Moravči a ve Rzavé pak v sobotu 20. srpna v prů-
běhu dne.
Každým rokem se snažíme všechny informovat o odečtu
v daném místě papírovým oznámením, které dostáváte

Odečty vodoměrů

do poštovních schránek. U spousty nemovitostí však poštovní
schránka stále chybí nebo je porušená, proto je problematické oznámení někde za-
nechat. Letos poprvé najdete informace o dnech odečtů také na webových stránkách
obce v Aktualitách, případně v sekci Obec --- Poplatky, vodné, stočné.
Majitele nemovitostí tímto žádáme o spolupráci při odečtech, tedy o kontrolu funkč-
nosti domovních zvonků a zpřístupnění vodoměru pracovníkům firmy T-Servis, kteří 
jsou obcí pověřeni odečty provést. Majitele nemovitostí, kteří nebudou v době odečtu 
ve své nemovitosti k zastižení, žádáme, aby stav vodoměru doručili na Obecní úřad 
Chotoviny nejdéle do konce srpna. Jediným uznávaným způsobem oznámení stavu 
vodoměru je fotografie, kterou můžete zaslat e-mailem na poplatky.ou@chotoviny.cz, 
zasláním zprávy na tel. číslo 734 578 549 (SMS, WhatsApp, Messenger) nebo vho-
zením fotografie vodoměru do schránky u vchodu na obecní úřad. Nezapomeňte uvést 
datum vyfocení, případně adresu, což by mělo být samozřejmostí, aby bylo vše jasné.

H. Heřmánková, OÚ Chotoviny

PLÁNOVANÉ ODSTÁVKY ELEKTŘINY

portal.distribuce24.cz

Rádi byste se o každé odstávce naplánované
pro vaše odběrné místo dozvěděli přes SMS, 

e-mail nebo zprávu do datové schránky?

Registrujte se do portálu Distribuce24
a jednoduše si vyberte ty možnosti,

které vám nejlépe vyhovují.

Stačí vám k tomu několik základních 
údajů, které najdete na faktuře.
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částech budovy č. p. 166 a pozemku parc. 
č. st. 260 – zastavěná plocha a nádvoří o

2výměře 367 m  paní L. K. a panu A. K. 
Jednotka č. 166/8 je zapsána v katastru ne-
movistostí Katastrálního úřadu pro Jihoče-
ský kraj, katastální pracoviště Tábor na listu 
vlastnictví č. 1236 pro katastrální území 
Červené Záhoří.
Hlasování: Souhlasí 14, je proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
8. Rozpočtová opatření schválená Radou 
obce Chotoviny – Rozpočtová opatření č. 5/
2022 a č. 6/2022 schválená radou obce jsou
nedílnou součástí tohoto zápisu a usnesení.
Usnesení č. 273/2022/Z19
Zastupitelstvo obce Chotoviny bere na vědo-
mí schválená rozpočtová opatření č. 5/2022
a č. 6/2022.
Hlasování: Souhlasí 12, je proti 0, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.
9. Rozpočtové opatření ZO – v návrhu roz-
počtového opatření č. 7/2022 je navýšení
rozpočtu na veřejný rozhlas - 1.200.000 Kč, 
opravy a udržování komunikací - 2.000.000 Kč,
opravu šaten ZŠ a MŠ Chotoviny - 225.000 Kč,
zapojení vrtu HJ 12 - 3.000.000 Kč. Finan-
cování bude z minulých let.

Usnesení č. 274/2022/Z19
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh rozpoč-
tového opatření č. 7/2022, které je nedílnou 
součástí tohoto zápisu a usnesení.
Hlasování: Souhlasí 11, je proti 1, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.
10. Záměr prodeje části pozemku parc. č. 
484/7 k. ú. Broučkova Lhota – pan V. M. 
podal žádost o odkup části pozemku parc. 

2č. 484/7, lesní pozemek, o ploše 129m  k.ú. 
Broučkova Lhota. Pan V. M. vlastní pozem-
ky rybníku, který s tímto pozemkem sou-
sedí. Při výstavbě rybníku, kterou má řádně 
povolenu zjistil, že část tělesa rybníku za-

2sahuje na pozemek 484/7, jedná o 129 m . 
Rada obce na svém zasedání dne 6. 6.2022 

2záměr prodeje schválila za cenu 400 Kč/m .
Usnesení č. 275/2022/Z19
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje zá-
měr prodeje části pozemku parc. č. 484/7

2 2o ploše 129 m  za cenu 400 Kč/m , celkem 
51.600 Kč.
Hlasování: Souhlasí 12, je proti 0, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.
11. Stanovení počtu členů zastupitelstva 

obce Chotoviny pro volební období 2022
– 2026 - v souvislosti s přípravou voleb do 
zastupitelstev obcí, které se budou konat ve 
dnech 23. a 24. září 2022, je nutno v sou-
ladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších před-
pisů (dále jen „Zákon o obcích“), stanovit 
počet členů zastupitelstva obce pro období 
2022 – 2026 a to nejpozději 85 dní přede 
dnem voleb do zastupitelstev v obcích. Při 
stanovení počtu zastupitelů je nutno vychá-
zet z § 68 Zákona o obcích. V případě obce 
Chotoviny je počet zastupitelů v rozmezí od 
7 do 15 členů (od 500 do 3.000 obyvatel v 
obci). Počet členů zastupitelstva je nyní 15, 
pan starosta navrhuje tento počet ponechat.
Usnesení č. 276/2022/Z19
Zastupitelstvo obce v souladu s § 67 zákona
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení),
ve znění pozdějších předpisů stanovuje, že
pro volební období 2022 – 2026 bude do
Zastupitelstva obce Chotoviny voleno 15 členů.
Hlasování: Souhlasí 14, je proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
Skončeno v 20:40 hodin

Zapsala: Zuzana Sumerauerová

Kancelářské sponky v dokumentech
Svorky není třeba odstraňovat. Při dalším 
zpracování papíru v papírnách při rozvlák-
nění a následném několikastupňovém tří-
dění jsou odloučeny.

Nápojové kartony
Pokud ve vaší obci probíhá sběr nápojových
kartonů, prázdný karton pouze vypláchněte 
vodou, stlačte a i s víčkem odhoďte do kon-
tejneru nebo oranžového pytle, který je ve 
vaší obci pro tento odpad určen.

PET lahve
PET láhve můžete do kontejneru vhazovat s
etiketou i víčkem. Obojí bude při dalším zpra- 
cování automaticky odděleno. PET láhve se-
šlápněte, nasaďte víčko a to již neutahujte!!!

Jak správně třídit – další poznatky
Nesešlápnuté láhve jsou objemné a tím zdra-
žují přepravu, komplikují manipulaci a recy-
klace se tak stává nákladnější.
Pokud má PET lahev místo etikety tzv. shrink
sleeve (rukávek/návlek zpravidla po celém 
těle lahve), je nutné tento návlek z lahve od-
stranit a vytřídit do kontejneru na plasty zvlášť.
(Mohou být vyrobeny z jiných materiálů a zpra-
cování společně s PET by pak nebylo možné). 

Kelímky od jogurtů a jiných potravin
Drobné znečištění obalů nevadí. Stačí tedy, 
když potravinu důkladně dojíte nebo z kelím-
ku pořádně vyškrábnete. Ale je lepší je lehce 
vypláchnout vlažnou vodou, protože při del-
ším skladování doma, by mohly být cítit. 
Navíc mastné obaly či obaly se zbytky potra-
vin omezují následnou recyklaci.

Dopisní obálky s fóliovým okýnkem
Do kontejneru na papír můžete vhazovat 
obálky celé. Při dalším zpracování papíru
v papírnách při rozvláknění a následném
několikastupňovém třídění jsou odloučeny. 
Pokud však vyhazujete obálku s ochrannou 
bublinkovou fólií, tak tu je potřeba odstranit.

Sešlapávání PET lahví
a nápojových kartonů
Sešlapávaní, mačkání a kroucení těchto od-
padů je velmi vhodné jak pro skladování, tak
i následnou přepravu. Takto zmenšených od-
padů se do kontejneru vejde cca 4x více.
Některé kontejnery na nápojový karton jsou 
navíc konstruovány tak, aby do nich nešlo 
vhodit nezmáčknutý obal. Sníží se tak pře-
pravní náklady. H. Heřmánková

Soutěž u příležitosti 100 let hasičských sborů se uskutečnila
v Jeníčkově Lhotě

25. června 2022.
Sešlo se šestnáct
hasičských sborů
a i přes částečně
nepříznivé počasí

byla velice
dobrá nálada.

Všem zúčastněným
dík za jejich přízeň
a aktivní podporu.

Nemáme obavy o další
pokračovatele hasičů

P. Krejčí



České ZAHRADNÍ TRAKTORY,
výrobce Seco Jičín.

Více informací na tel.: 603 163 856,
381 284 209 prodejna, servis Vožická 255, Chotoviny
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Široká 159, 391 37 Chotoviny

Ing. Jiří Slepička

Beranova Lhota 10
391 37 Chotoviny

mobil: 606 744 745
e-mail: slepicka@zahradytabor.cz
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U Čápova dvora 2762, 390 05 Tábor

tel.: 733 747 944 • www.latop.cz

3D NÁVRHY3D NÁVRHY3D NÁVRHY KOUPELNYKOUPELNY
OBKLADYOBKLADY

DLAŽBYDLAŽBY

KOUPELNY
OBKLADY

DLAŽBY

POCTIVÁ VRATA s.r.o.
Sedlečko 51, 391 37 Chotoviny
e-mail: info@poctivavrata.cz
tel.: +420 775 278 735



AUTO
ŠTARMAN
Beranova Lhota 16

Tel.: 775 105 835

PROVÁDÍME

Krátké termíny oprav

zajištění lakování vozu
autoklempířské práce

odtah vozu

Mobil: 608 333 205, e-mail: moosmarek@seznam.cz

MILIČÍNMILIČÍNMILIČÍN
Uhelné skladyUhelné skladyUhelné sklady

INFO + OBJEDNÁVKY NA TEL.: 606 159 166, 603 928 390 

SUCHÉ, KATROVANÉ

 

ČERNÉ UHLÍ, OŘECH 1, OŘECH 2, KOSTKA, KOKS

BRIKETY, ŠTĚRKY, PÍSEK - betonářský, omítkový

GARANCE

NEJNIŽŠÍCH

CEN !

 BEZ MOURU
Doprava ZDARMA  Halové uskladnění

  Rozvážíme každý den včetně sobot
Skládání dopravníkem až do sklepa 

 ! ! !

POKRÝVAČSKÉ, KLEMPÍŘSKÉ PRÁCE

PŮDNÍ VESTAVBY, SÁDROKARTONY, 

ZATEPLOVÁNÍ BUDOV

Stanislav Domkář, tel.: 724 982 909, e-mail: Sdomik2@seznam.cz

Prostřední 216, Červené Záhoří, 391 37 Chotoviny
www.stavby-domek.cz 

PORADENSTVÍ - ZAMĚŘENÍ - CENOVÉ NABÍDKY - NEZÁVAZNĚ - ZDARMA

Nemáte dostatečné finanční prostředky? Nově nabízíme možnost částečného profinancování !!!
 

Dále nabízíme:
- pronájem systémového fasádního lešení  (možno včetně montáže, demontáže)

- půjčovna  nářadí 

ZDE JE MÍSTO
PRO VAŠI

INFORMACE NA OBECNÍM ÚŘADĚ

TELEFON: 381 284 572

REKLAMUREKLAMUREKLAMU
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Martina Sochůrková

Školní rok 2021/2022
je úspěšně za námi. Zvládli

jsme nařízené karantény i začlenění deva-
tenácti dětí z Ukrajiny. 

Téměř všechny děti si plnily své povin-
nosti během roku velmi dobře a postupují 
do vyššího ročníku. Někteří žáci, kterým 
byl v České republice udělen dočasný azyl,
si kvůli neznalosti češtiny ročník zopakují,
na jiné žáky ale čeká na konci srpna ještě 
přezkoušení a teprve se uvidí, do které
třídy budou od září chodit.

Velmi úspěšní byli naši absolventi. Holky
a kluci z 9. třídy v září díky svému úspě-
chu u přijímacích zkoušek nastoupí na 
střední školy nebo učiliště tak, jak si přáli. 
Kromě Gymnázia Pierra de Coubertina si 
kluci vybrali SPŠ strojní a stavební Tábor. 
Po jednom absolventovi si zvolili na této 
škole obor strojírenství a stavebnictví, tech-
nické lyceum budou studovat hned čtyři 
naši bývalí deváťáci. Na dvě dívky čekají
studijní obory praktická sestra a zdravot-
nický asistent na Střední zdravotnické ško-
le v Táboře, jedna absolventka bude studo-
vat informační služby. Dva chlapci se vrh-
nou na agropodnikání na VOŠ a Střední 
zemědělské škole v Táboře a naštěstí v ko-
nečné volbě mezi našimi deváťáky nechy-
běly ani učební obory. Budeme tak mít dvě
nové cukrářky, kadeřnici, kuchaře – číšní-
ka, mechanika opraváře motorových vo-
zidel a hned dva opraváře zemědělských 
strojů. Také letos byli deváťáci úspěšní
během talentových zkoušek, a tak od září
budou studovat průmyslový desing na
Střední uměleckoprůmyslové škole v Be-
chyni a užitou malbu na Střední umělecko-
průmyslové škole v Jihlavě. Velmi úspěš-
ní byli také chlapci z 5. ročníku, kteří byli 
přijati na osmileté gymnázium, dvě dívky 
ze 7. třídy pak od září přestupují na šesti-
leté gymnázium. Všem přejeme mnoho 
úspěchů a radosti během dalšího studia. 

Věřím, že všichni žáci prožili příjemný 
červen. Tentokrát, když zela škola prázd-
notou, byly důvodem jen samé exkurze, 
soutěže nebo výlety.

Hned na začátku června absolvovali osmáci dvě zají-
mavé exkurze. Pod záštitou Jihočeské hospodářské ko-
mory jeli nejprve do Parkhotelu v Hluboké nad Vlta-
vou, kde se v rámci kuchařského workshopu v hotelo-
vé restauraci naučili vyrábět sushi, na chvilku se z nich
také stali barmani a velmi zručně připravili nealko ver-
zi mojita nebo piňa colady.

V rámci druhého workshopu navštívili
jednu z největších společností zabývají-
cích se strojní technikou v České repub-
lice ZVVZ Milevsko. Po prohlídce podni-
ku čekala na osmáky praktická část exkur-
ze, sami si mohli vyzkoušet opracování 
kovu, kdy z připravených polotovarů vyrá-
běli ozdobné jmenovky. 

Mladší děti to táhlo především do pří-
rody a za zvířaty. Prvňáci a druháci přijeli 
nadšeni ze zábavně naučného parku Mi-
rakulum v Milovících. Druháci si navíc 
udělali ještě pěší výlet na farmu Jalovčí
v nedalekém Košíně. Prohlédli si stáda je-
lenů, mladé muflony nebo také malá pra-
sátka. Děkujeme panu Šerpánovi a man-
želům Mařincovým, kteří se dětem skvěle 
věnovali. 

To třeťáci nasedli na svá kola a neohrože-
ně se vypravili na Kozí hrádek. Tady patří 
obrovský dík všem rodinným příslušní-
kům, kteří se spolu s třeťáky na cestu vy-
dali. Jet na kole s partou více jak třiceti
holek a kluků vyžaduje značnou odvahu. 

Děkujeme!

A co Ti starší? Šesťáci a sedmáci se 
vydali za zážitky do TEPfactoru, kde si vy-
zkoušeli na vlastní kůži týmovou hru, kdy
potrápili nejen své svaly, ale i mozkové 
závity. Osmáci a deváťáci se nechali zlákat 
vyprávěním dětí z prvního stupně a také 
navštívili nově zrekonstruované Národní 
muzeum v Praze. Šesťáci se vydali do Stra-
šidelného podzemí v Táboře a o den poz-
ději se sedmáky ještě do Třeboně. Nejvíce 
adrenalinu zažily nejspíš obě třídy sedmá-
ků. Kluci a holky se rozdělili do týmů po 
čtyřech a bojovali mezi sebou v laser aré-
ně v Táboře. Laser game u nich jednoznač-
ně zabodovala.

Na závěr školního roku prožili druho-
stupňáci sportovní dopoledne. Čtyři týmy
složené z dětí napříč ročníky si zakouleli
v místní kuželně a absolvovali netradiční
soutěže a disciplíny na hřišti a v Přátelské
zahradě, všichni si užili spoustu zábavy. 
Doufejme, že na tuto skvělou akci navá-
žeme i napřesrok. 

Nyní si už všichni žáci užívají zaslouže-
né prázdniny. Dětem, učitelům a rodičům
přeji příjemně prožité léto plné radosti, 
odpočinku i zábavy. A v září na viděnou
ve škole!

NA KOŠÍNĚNA KOŠÍNĚNA KOŠÍNĚ

NA KUŽELNĚNA KUŽELNĚNA KUŽELNĚPIŇA COLADAPIŇA COLADAPIŇA COLADA

ZVVZ    MILEVSKOZVVZ    MILEVSKOZVVZ    MILEVSKO

V TEPfactoruV TEPfactoruV TEPfactoru

SUSHISUSHISUSHI
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Školní
družina
Červen je měsíc, na který se děti nejví-

ce těší. Na jeho konci dostanou vysvěd-
čení a hurá na prázdniny. Čas utíkal rychle 
a my jej využili k pobytu na školní zahradě 
i v lese, míčovým hrám, tvořením přání-
ček ke Dni otců i řáděním během oslav 
Dne dětí. 

Den dětí si pro všechny mladší kamará-
dy v Přátelské zahradě připravili čtvrťáci
a páťáci – oddělení s panem učitelem El-
henickým. Celkem na čtyřech stanovištích 
jsme se mohli utkat ve slalomu, v hodech
i ve střelbě na branku. Vítěz si vždy odnesl 
nějakou hračku nebo sladkou odměnu.

Kdo chtěl, mohl si smlsnout na špekáčku
a dobrotách, které nám připravily maminky. 

Své hudební nadání nám předvedla Anič-
ka Dušková z Tábora. Pro děti v družině si
připravila krásný recitál. Spojení klavíru
a Aničky nás vtáhlo do kouzelného světa
hudby. 

Zajímavá byla také prohlídka OÚ v Cho-
tovinách, během níž pan starosta pozval 
děti do zasedací místnosti, kde proběhla 
společná beseda. 

V polovině měsíce nás v lese přivítala Ne-
tradiční olympiáda. Soupeřili jsme v hodu 
houbou, střelbě na strom, v lesní střelnici
a v soutěži o nejodolnější klíště. Na každo-
roční zahradní slavnosti byla olympiáda 
vyhodnocena a děti si odnesly diplomy a 
zasloužené odměny. Vyhlášen byl i celo-
roční turnaj ve fotbálku o putovní pohár. 

Na tomto poháru si můžeme přečíst jmé-
na dvojic, které jednotlivé ročníky vyhrá-
ly. Letošní turnaj má výročí 10 let a první 
dvojicí, která pohár získala v roce 2012, 
byl tým Smrťáci – David Bartoň a Václav 
Hronek. V roce 2022 se vítězi stali Fotba-
láci – Tobiáš Friedrich a Jan Demeter,
kterým gratulujeme.  

Rádi svůj volný čas trávíme malováním,
a tak jsme v knihovně obměnili výstavu
pro rodiče i širokou veřejnost. Výstava ne-
se název „Léto“ a určitě je z našich prací 
poznat, že je to naše nejoblíbenější roční 
období. Budeme rádi, když se přijdete po-
dívat.

 Přejeme všem dětem krásné léto
a rodičům pohodovou dovolenou.
Za školní družinu Yvona Kaňová

V LASER ARÉNĚ V TÁBOŘE

SPORTOVNÍ ODPOLEDNE NA HŘIŠTI A V PŘÁTELSKÉ ZAHRADĚ

NA KOLECH NA KOZÍM HRÁDKU



  Na poslední měsíc školního roku jsme se 
těšili hlavně proto, že si užijeme sluníčka 
a přírody. Pro toto období jsme vybírali
z témat, která se váží především k prázd-
ninám. 

Děti se hravou formou seznamovaly s ži-
votem v lese, na louce a u vody. Pomocí 
prožitkového učení se děti vypravily např. 
k moři, seznámily se s mořskými živoči-
chy, dopravními prostředky, kterými mů-
žeme o prázdninách cestovat. Tématické
celky byly plné říkanek, písniček, výtvar-
ného tvoření a pohybových her. 
  1. června proběhlo v MŠ zábavné dopo-
ledne plné her a soutěží ke Dni dětí. Paní 
učitelky z jednotlivých tříd připravily pro 

Ve třídě Rybiček a Stromků jsme uspořádali tvořivou
dílničku na téma „Čteme s maminkou, čteme s babičkou.”
Požádali jsme maminky a babičky, které by chtěly přečíst 
dětem pohádku, aby se nahlásily u paní učitelek a přišly tak 
potěšit malé posluchače ve školce. 

Ve třídě Rybiček jsme uslyšeli příběh z knihy „Domeček 
pro šneka Palmáce“ od Zuzany Pospíšilové. Jak je zřejmé
z názvu, hlavní hrdinou byl šnek Palmác, který hledá nový 
domov jako náhradu za rozbitou ulitu. Proto se vydává na 
dlouhou cestu a při ní mu pomáhají zvířátka - žabka, be-
ruška, špaček, veverka a krtek, kteří mají pro Palmácovo 
trápení nějaké řešení. Poté na děti čekalo překvapení. Ma-
minka, paní Jindra Pánková, která příběh četla, přinesla dě-
tem ukázat dva opravdové africké šneky. Každý si je mohl 
vzít do rukou a důkladně si je prohlédnout. Kromě čtení 
jsme se dozvěděli také něco o životě takových živočichů. 
Zážitek byl veliký a nikdo nečekal, že školku navštíví takoví 
hosté.

I ve třídě Stromků se četlo s babičkou. Paní Pavla 
Poustková přečetla dětem příběh První návštěva kliniky z 
knihy „Nemocnice pro zvířátka.“ Příběh děti velmi zaujal a 
všichni pozorně poslouchali.

Po předčítání se v obou třídách tvořilo. Děti si vyrobily 
záložky do knížek, které si mohly podle své fantazie ozdo-
bit. Když měly děti záložky hotové, bylo pro ně i pro rodiče 
připraveno malé občerstvení. Povídalo se a pak všichni od- Dana Strejcová

Čteme s babičkou, čteme s maminkou
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cházeli spokojeni domů. Děti si odnášely knihu, kterou si přečtou 
hned, jakmile se naučí číst.

Rádi bychom poděkovali paní Jindře Pánkové a Pavle Poustkové, 
které si našly chvilku a zpříjemnily nám svým předčítáním odpoledne.

Děkujeme a budeme se těšit na další podobná setkání.

děti různá stanoviště a děti plnily úkoly s
velikým nadšením. Nechyběla samozřej-
mě ani zasloužená odměna. 

Koncem měsíce června se uskutečnily i
dětmi oblíbené akce jako např. „Hledání po-
kladu” či „Výlet do Moravče” a „Rozlouče-
ní s předškoláky.“ Naši mateřskou školku 
opustí 32 předškoláků, kteří po prázdni-

Jana Svačinová, Irena Žilková 

nách zasednou do lavic prvních tříd. Dou-
fáme, že na školku budou rády vzpomínat 
a přejeme jim hodně úspěchů a samé 
jedničky. 

Všem přejeme klidné prázdniny,
p. učitelkám zasloužený odpočinek

a po prázdninách opět na viděnou!!!



V pátek 15. 7. se, poprvé v naší fotbalové

klubovně, uskutečnilo  setkání
chotovinských zahrádkářů.

Bylo připraveno občerstvení a členky svazu
zahrádkářů se činily a napekly spoustu výborných    zákusků.
Setkání splnilo svůj očekávaný účel, všichni se sešli proto, 
aby se společně pobavili, pochlubili se svými zdary v pěstování
a tak se také stalo.
Doufám, že setkávání na hřišti se stane tradicí, atmosféra 
byla vynikající, alespoň pro mne, a snad se ostatním u nás 
také líbilo a budou se těšit na další schůzku.

                     Děkuji a přeji krásné letní dny.
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Setkání zahrádkářů

Věra Marešová

ZTRATIL SE KOCOUR

„PLYŠÁK”

727 951 501

(8 let)
Máte-li nějaké

informace,
prosím volejte:

Dolní 11

Chotoviny

Odměna

ANO

NOVÉ KNIHY
PRO DOSPĚLÉ

PRO DĚTI

Marie Knotková

OD 16. 8.
DO 25. 8.

2022

DOVOLENÁ V KNIHOVNĚ

Camille Aubray - Vařila jsem pro 

Picassa – román o umění, lásce
a jídle v čarovné Provenci, plný ba-
rev a překvapivých dějových zvra-
tů, který vypráví o umění, proven-
sálské kuchyni, rodinných vztazích
a síle tvůrčího přístupu k životu. 
Podmanivý příběh, inspirovaný je-
diným málo známým obdobím Pi-
cassova života, proplétá fiktivní 
postavy s historickými v kulisách 
kouzelné jižní Francie.

Mirka Manáková - V pasti Araba
– Sára se dostala do zajetí šejka 
Abdullaha. Stane se jeho otrokyní 
– až do dne, kdy se v domě objeví 
muž, který si ji chce vzít za man-
želku. Pod nátlakem se za něj na-
konec provdá. Cesty osudu jsou 
však nevyzpytatelné a Sára neče-
kaně potká starou lásku, která v 
jejím životě způsobí pořádný roz-
ruch. Má jejich vztah šanci přežít? 
A dokáže se Sára vyrovnat s hrů-
zami z minulosti, kterým musela
čelit? Začtěte se do napínavého
příběhu z arabského prostředí, ve 
kterém má své místo nejen láska, 
ale také touha po penězích a kru-
tost vycházející ze zatrpklých lid-
ských srdcí.

Julie Caplin - Domek v Irsku
– Hannah Cambellová se rozhodla 
pro velkou životní změnu a vymě-
nila kariéru úspěšné právničky z 
uspěchaného Manchesteru za stu-
dium na vyhlášené kulinářské ško-
le v Irsku. První den si v Dublinu 
užívá všechno, co nové město na-
bízí – speciality, skvělé drinky a
také společnost charismatického 
Conora, se kterým se náhodou sez-
námí. Když se další den přesune 

Tereza Karpianus - Prasátko Pigy 

a jeho kouzelný svět – kouzelné 
vyprávění o prasátku Pigym a je-
ho kamarádech. Vydejte se s Pi-
gym na pohádkové putování za 
nejlepším malířem map, zajícem 
Antonínem. Cestou poznáte Pigy-
ho zvířecí kamarády: nezbedného 
kocoura Vojtu, neposednou myš-
ku Bibi, šikovnou kuchařku vever-
ku Laskonku, moudrou sovu Hedu
Okatou a spoustu dalších. 

Pohádky o sněžných vílách
– víly oblečené v šatech posetých 
ledovými krystalky, s vlásky stříb-
řitými jako padlý sníh, vás zvou, 
milé děti, do pohádky. Prožijte s
nimi krásné zimní příběhy. V té-
to knížce se dočtete nejen o sněž-
ných vílách, ale i o přírodě a zví-
řátkách v zimě, o přátelství, které 
zahřeje srdce, a také o veselých 
oslavách v královstvích víl.

Victoria Vázquez - Expedice do 
budoucnosti. Odhalení velkého 

architekta – Alex a Qiang, kteří 
jsou členy Královské společnosti 
učených cestovatelů v čase, mají 
podezření, že existují i další ces-
tovatelé v čase, kteří mají v úmy-
slu změnit minulost. Alex se zno-
vu setká s Diegem. Nemá k němu 
žádnou důvěru, přesto se rozhod-
ne cestovat s ním do budoucnosti 
a hledat odpovědi na své otázky. 
To, co tam nejde, je ovšem velice 
překvapující. Kdo je tajemný Vel-
ký architekt?

Wilbur Smith - Blesk – Jack se spo-
lu se svými dvěma přáteli, Amelií 
a Xanderem, vydává do Afriky, do 
Zanzibaru, kde na dně oceánu pá-
trají po pokladech. Takto získané
peníze hodlá Jack věnovat projek-
tům na záchranu korálových úte-
sů. Poslední den pobytu se trojice 

na malebný venkov, kde se škola 
nachází, zjistí, že „to, co se stane 
v Dublinu, nezůstane jen v Dubli-
nu“. Kulinářská škola ukrytá mezi 
krásně zelenými kopci naučí Hannah
mnohem víc než kuchařské zákla-
dy.

Fredrik Backman - Úzkosti a jejich

lidé – je naprosto bláznivá kome-
die o skupince rukojmích zajatých 
při prohlídce bytu. Neúspěšný ban-
kovní lupič se uvnitř zamkne s pře-
hnaně nadšeným realitním maklé-
řem, dvěma morousy závislými na
nákupech v IKEA, jedním potmě-
šilým multimilionářem, smutnou 
starou paní, ženou v pokročilém 
stadiu těhotenství, otravným chláp-
kem a králičí hlavou. Nakonec to 
lupič vzdá a všechny propustí, ale 
když pak dovnitř vpadne policie, 
byt je prázdný. V následné sérii 
zmatených výslechů všichni vylí-
čí svou verzi událostí a před čte-
nářem vyvstane klasická detektiv-
ní záhada: Jak se lupiči podařilo
utéct? Proč všichni tak zuří? A hlav-
ně co se to dnes se všemi děje?

Angela Marsonsová - Pohřbená 

pravda – nález starých kosterních
ostatků na pomezí dvou policej-
ních okrsků postaví inspektorku 
Kim Stoneovou nejen před nový 
případ, ale také před neobvyklou
výzvu – spolupracovat s bývalým 
parťákem, s nímž se nerozešla prá-
vě v dobrém. Podrobný průzkum 
hrobu odhalí, že těl tu leží víc a že 
nezemřeli přirozenou smrtí. Kim sto-
jí před nelehkým případem. A ta-
ky nelehkou situací - jak se obejde 
bez svého týmu, ale také jak se její 
tým obejde bez ní. Protože pravdu,
až doteď pohřbenou a právě vyko-
panou, už nelze skrýt.

přátel vydává dál než obvykle, je-
jich člun je vlákán do pasti a všich-
ni tři padnou do rukou somálským
pirátům. Aby jejich rodiče nemu-
seli platit výkupné, snaží se naši 
hrdinové vymyslet plán útěku. Po 
nuceném přesunu do výcvikové-
ho tábora pro dětské vojáky se je-
jich jedinou nadějí stává chytrý so-
málský chlapec Mo. Dokážou spo-
lečně vyváznout z područí kruté-
ho Generála Sira?

Gill Lewisová - Špekáčkova psí 

akademie. Hvězda v horské váni-
ci. Další pohádkové vyprávění o od-
vážných psích záchranářích. Pro 
děti od 6 let. Jako další se vám z 
party kurážných štěňat, která se 
na Špekáčkově psí akademii učí, 
jak se stát pracovním psem a být 
užitečný, představí border kolie 
Hvězda. Její maminka je ovčá-
cká šampionka, každý ale říká, že 
Hvězda je příliš divoká, než aby se 
mohla stát ovčáckým psem. Když
se ovšem ztratí malé jehně, vy-
užije své rychlosti a rozběhne se 
ho do hor hledat. Brzy ale zjistí, že 
malá ovečka není jediná, kdo po-
třebuje zachránit.
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Vítání občánků
3. června

2022

Antonín BaborAntonín BaborAntonín Babor Natálie BánskáNatálie BánskáNatálie Bánská

Eliška FilipováEliška FilipováEliška Filipová Nikola MufováNikola MufováNikola Mufová

Jonáš PlešovskýJonáš PlešovskýJonáš Plešovský Lota VejnarLota VejnarLota Vejnar

Samuel Vavřinec ZelníčekSamuel Vavřinec ZelníčekSamuel Vavřinec Zelníček Tobiáš FryčTobiáš FryčTobiáš Fryč

Adam JanoušekAdam JanoušekAdam Janoušek Zdeněk TurekZdeněk TurekZdeněk Turek

Jonáš KřemenJonáš KřemenJonáš Křemen Matyáš Mičkal Matyáš Mičkal Matyáš Mičkal 



LISTY CHOTOVINSKA 117,8/2022

BLAHOPŘEJEME JUBILANTŮM
Svá významná životní jubilea oslavili nebo v nejbliž-
ších dnech oslaví tito naši občané:

Všem jubilantům přejeme do dalších let pevné
zdraví a mnoho spokojenosti a osobní pohody.

Amálie Kromková

Eliška Karasová
Sedlečko

Řevnov

Noví občánci

Jaroslav Wimmer

Také jste to slyšeli? Už ros-
tou! Na pravé houbařské žně si 
asi ještě budeme muset trochu 
počkat, ale nevadí – stačí, jak 
se říká, když alespoň kape.

Houby jsou darem přírody. Po-
mineme-li, že především jsou 
ozdobou lesa, mnohé z nich pro 
svou vůni a chuť mají v kuchy-
ni nezadatelné místo. Dobře je 
znám výrok římského císaře Gaia
Aurelia Diokleciána, který už před
750 lety prohlásil, že ani jediný 
den by nechtěl žít, kdyby neexis-
tovala jídla z hub.

Není divu, že houby pronikly
i do lidových pověr, ba dokonce 
i do starých snářů! Například kdo
prý ve snu uvidí houbu, tomu se 
bude dařit v podnikání. Komu se
zdá o smaženici, určitě dosáhne 
vysokého věku. Naproti tomu je-

O houbách a houbařích
dovaté houby ve snu viděti zna-
čí varování před lidmi dobrodruž-
né povahy.

„Skalní” houbaři chodí na hou-
by celoročně. Výjimkou je krát-
ké období, kdy sdělovací pro-
středky zblázní národ zprávou
o zcela mimořádné úrodě hub. 
Ten pak, hlava-nehlava, vyrazí 
do lesů, kde naprostou většinu 
hub rozšlape, protože je nezná, 
nebo ze stejného důvodu naopak
sesbírá všechno, aby pak v kli-
du svého domova většinu své
kořisti prosté vyhodil na sme-
tiště. Skutečný houbař se tedy
v tomto období lesu vyhýbá, pro-
tože se prostě nemůže dívat, co 
už tak dost zničené lesy musí 
zažívat. V jeho očích je to kata-
strofa, proti níž je přemnožení 
kůrovce úplnou idylou.

Skutečně to je zvláštní. Kdo 
chce řídit auto, musí absolvovat 
autoškolu a složit zkoušky. Ob-
dobně to je i u celé řady koníč-
ků, jen o houbách přežívá názor, 
že je může sbírat každý, i když
o nich vůbec nic neví. Sice je 
pravda, že ze všech hub je mož-
no připravit vábně vonící pokrm,
ale některý lze sníst jen jednou 
za život. A to zdaleka neplatí pou-
ze o jedovatých houbách. Pěk-
nou „polízačku“ mohou člověku 
způsobit i jinak výtečné hřiby. 
Stačí je jen neodborně uložit ne-
bo i připravit. Zkrátka i u hub pla-
tí, že by měl člověk o nich něco 
vědět.

Pro pravověrného houbaře je
sbírání hub úplný obřad. Jsou 
známi lidé, kteří první jedlou hou-
bu, kterou naleznou při vstupu 
do lesa, ponechají láskyplně v 
zemi. Věří, že si tak ten den za-
jistí bohatý úlovek. Také jsou je-
dinci, kteří se snaží předpově-
dět, jaká žeň je čeká. Zjišťují to 
houbařským nožem, který před 
vstupem do lesa hodí před se-
be. Zabodne-li se, najdou hodně 
hub, když zůstane ležet, klidně 
mohou jít domů, nenajdou nic. 
V lese na sebe zásadně nevolají
a nepískají. Ne proto, že by po-
plašili zvěř, ale z obavy, že by se 

houby mohly leknou a schovat se.
Na jaře houbař pečlivě sleduje 
svou zahradu a jásá nad každou 
novou krtinou, protože to zna-
mená, že poroste hodně hřibů. 
Má-li v domě spoustu myší, je 
spokojen, protože bude mimo-
řádná úroda špiček.

Nejlepší prověrkou „skalního“
houbaře je nechat ho hledat hou-
by v lese, který naprosto nezná. 
Je známo, že zkušený houbař, 
na rozdíl od začátečníka, přine-
se šest až sedmkrát větší úlo-
vek. Jeho úspěch tkví v napro-
sto přesné analýze prostředí, ale
velkou roli zde také hraje něco, 
čemu se říká houbařský čich. 
Opravdového houbaře také po-
znáte podle toho, že když najde 
celé „hnízdo“ houbiček, nikdy ne-
sebere tu nejstarší plodnici, pro-
tože by ono místo vyhynulo. Po 
opatrném vyjmutí houby ze ze-
mě, což zásadně dělá jejím vy-
táčením, vzniklý otvor pečlivě za-
kryje, aby nevysychalo podhou-
bí. A hlavně! Nikdy nesebere víc 
hub, než hodlá zužitkovat.

Nakonec upřímnou radu: ne-
choďte „na houby“! Vyjděte si do
lesa na procházku a při té příle-
žitosti sbírejte houby. Když ros-
tou, i po nájezdu tzv. „divokých
houbařů“ jich určitě najdete dost
pro svou potřebu i potěšení.

60 let  Karel Heřmánek, Chotoviny 
 Marie Malenická, Chotoviny
 Alena Burešová, Jeníčkova Lhota 
 Vladimír Kolář, Jeníčkova Lhota
65 let Josef Bartoň, Chotoviny
 Miroslava Spilková, Chotoviny
70 let Petr Rechtorik, Chotoviny
 Libuše Fafílková, Chotoviny
 Jana Koželuhová, Červené Záhoří
 Josef Hlavinka, Chotoviny
 Helena Adamová, Červené Záhoří
 Pavel Krejčí, Chotoviny
75 let Jan Fořter, Červené Záhoří
 Štěpán Zimmermann, Červené Záhoří
 Marie Passlerová, Chotoviny 
 Miluška Miková, Chotoviny
85 let Jaroslav Marek, Jeníčkova Lhota
94 let Marie Slepičková, Beranova Lhota
96 let Miloslav Pekárek, Červené Záhoří

Červencový sraz seniorů
Naši senioři nemají prázdniny a proto se 
scházejí i během léta. Jako každý měsíc 
byla účast i v červenci skvělá, a navíc
jeden z našich muzikantů slavil své krás-
né narozeniny. Honza Fořter nám při-
chystal uzené ryby a klobásky, jedlo se, 
pilo se, slavilo se a byl to nádherný na-
rozeninový večer. Myslím, že se nám ani nechtělo domů, ale 
sluníčko už předalo vládu měsíci a my jsme se pomalu museli
loučit. Děkuji všem za skvělou atmosféru a dovoluji si ještě 
jednou popřát Honzovi všechno nejlepší a nejkrásnější k naro-
zeninám. Moc se těším na další setkání. Věra Marešová
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   Jak dlouho jste vlastně
   v Chotovinách?
Působil jsem tady jako učitel, moc
se nám v Chotovinách líbilo a když
byla možnost koupit tady poze-
mek, neváhali jsme. Měli jsme 
malé děti a před 40 lety jsme si 
pořídili zahradu pod zámkem. Po-
stavili jsme si nejprve chatu, pak 
jsme vybudovali dům a ten jsme 
kolaudovali v roce 2000. Celá ro-
dina už se dávno cítíme jako Cho-
toviňáci. Je nám tady dobře, věnu-
jeme se hodně zahradě, manželka 
má zálibu v květinách, máme asi 
30 nebo 40 rododendronů. Její 
chloubou je taky skleník, já se sta-
rám o stromy a spíš dělám ty hrub-
ší práce s kolečkem, krumpáčem 
a lopatou (smích). Dokonce jsme 
se jednou přihlásili do soutěže Na-
še krásná zahrada a dostali se na 
stránky časopisu.

   Z vašich slov je vidět, že 
   zahradničení máte moc rád.
   To máte odmalička?
Ano, můj táta byl profesionální 
zahradník. Vystudoval odbornou 
školu v Praze a pak dostal umís-
těnku do Čisté u Rakovníka. Vy-
šlechtil tam dokonce jablka s náz-
vem Čistecké lahůdkové. Jsou to 
skvělá jablka, dužina je čistě bílá
a povrch je zelený s červeným ží-
háním. U Rakovníka je nížina do 
250 metrů nad mořem, tady se jim
tolik nedaří, přece jen Chotoviny 
jsou o dost výš. 

   Od tatínka jste tedy leccos 
   odkoukal, ne?
Snažil jsem se, ale taky jsem vi-
děl, jaká je to dřina a dělat jsem to
nechtěl. Asi proto jsem sběhnul
ke kantořině, ale měl jsem rád pří-
rodu, a tak jsem zvolil obor biolo-
gie – tělocvik. Po válce jsme se
přestěhovali k Milevsku za tátovým
bratrem. Táta měl v sadu 25 000 
stromků, odnože za 250 000 ko-
run dovážel až z Anglie. Ale pak 
mu komunisti všechno sebrali a na-
šel místo ve Slapech u Tábora, kde
se zakládala ovocná školka. Tím 
jsem se dostal na Táborsko.

   A po studiích jste se stal 
   učitelem…
Přesně tak. Začínal jsem v Bechy-
ni, ale pak přišel 68. rok, sovětská 
okupace a vypadalo to se mnou
bledě. S partou kamarádů jsme
s příchodem sovětských vojsk ne-
souhlasili, dokonce jsme na tanky

ky házeli vajíčka a rajčata. Chtěli mě
vyhodit ze školství, ale v Bechyni 
se za mě přimluvil pan Hemr, ve-
doucí odboru školství, který měl 
jako bývalý partyzán u komunistů 
velké slovo. Ale bohužel to pozdě-
ji odnesla rodina, nejstaršího sy-
na vyhodili z vysoké školy. Studo-
val scénografii.

   A po Bechyni jste přišel učit
   do Chotovin?
Ano a musím říct, že to byla skvě-
lá štace. Byly tady asi nejlepší děti 
na světě. Opravdu. Velice slušné 
a snaživé. Ve škole bylo takové 
rodinné prostředí, učitelský sbor 
držel nesmírně pohromadě. Vy-
zdvihnout musím třeba Aničku 
Turkovou, skvělá učitelka i člověk.
Zažil jsem tady i spoustu legrace. 
Ředitel Pistulka byl náruživý ku-
řák, jak procházel po škole, tak
jednu zapálenou cigaretu měl v 
ředitelně, další nechal po cestě
v květináči na chodbě a další ve 
sborovně. Později si toho všimli 
deváťáci a tu cigaretu z chodby 
mu dokuřovali. Nebo jsem jed-
nou kolegovi vyvedl pěknou la-
pálii. Vzal jsem po tělocviku de-
váťáky a odnesli jsme mu traban-
ta za roh. Kolega měl strach, že mu
auto ukradli, našel ho až po čase
a hned věděl, která bije. Chtěl mě 
nahlásit policii, ale ředitel to nějak 
ututlal, nechtěl mít problémy. A já 
se kolegovi omluvil (smích).

   Po Chotovinách jste se přesu-
   nul do Tábora. Co rozhodlo?
No, bylo to těžké dilema. V Cho-
tovinách jsem byl spokojený, ale 
můj bývalý trenér z atletiky mě pře-
mluvil. Na Kláštěráku jsem pak učil
až do revoluce. A pak si mě kan-
toři zvolili ředitelem Školského úřa-
du v Táboře. Školy tehdy neměly 
právní subjektivitu, vše spadalo pod
náš úřad, takže jsme měli přes
3 000 zaměstnanců, patřili pod nás
i střední školy a učiliště. Bylo to 
pro mě nesmírně náročné obdo-
bí. Vstával jsem v 6 ráno a domů 
se často vracel i o půlnoci. Byla to 
hektická doba změn, musela se 
udělat spousta kádrových změn. 
Nechtěl jsem nikomu vědomě ublí-
žit, ale ministerstvo školství šlo
na ruku obcím a ty často podržely
staré ředitele, i když konkurzy
vyhrávali noví lidé. Za komunistů 
jsem se prosadit moc nemohl, tak 
jsem se snažil po revoluci. Udělal 
jsem si doktorát, postgraduál na 
ekonomce.

   Mohl jste se alespoň opřít
   o dobrý tým?
Tak to bez debat. Kolem sebe jsem
měl vynikající tým, obětavé a po-
hodové lidi. Získali jsme napří-
klad budovu Jihočeské univerzity 
a založili katedru cestovního ru-
chu. Ve Veselí se nám povedlo ote-
vřít Střední ekologickou školu a 
prosadil jsem zřízení česko-fran-
couzského gymnázia a následně
i víceletého gymnázia v Táboře. 
Ohromně náročná doba, byl jsem 
u průkopnické práce ve školství 
po revoluci. Všude byla šílená ideo-
logie, měnily se osnovy, museli
jsme transformovat učiliště.

   Mluvil jste o gymnáziu. Proč 
   zrovna česko-francouzské? 
My jsme chtěli původně založit 
česko-anglické gymnázium, ale 
těch už bylo po revoluci moc. Ale 
zjistili jsme, že francouzské vel-
vyslanectví má ještě 2-3 nabídky, 
tak jsme zvolili Francii a pustili se 
do práce. Francouzská republika
pak zaplatila jednoho učitele pří-
mo z Francie, později dokonce tři.
Každý rok poslala kamion fran-
couzských učebnic a dodnes má 
o Tábor velký zájem. Ve Francii má
táborské gymnázium velký kredit.

   Pak vás ale osud opět 
   posunul dál. Kam to bylo?
Na školském úřadu jsem praco-
val do roku 1997. V té době ale 
odešel přednosta Okresního úřa-
du v Táboře a hledal se zástupce. 
Přemluvili mě, ať zkusím konkurz.
Bylo to pro mě těžké rozhodnutí, 
ale souhlasil jsem a nechtěl jsem 
zklamat. Tak jsem se pustil do pří-
pravy, učil se zákony a další věci
a náročný konkurz jsem nakonec 
vyhrál. Rok nato se rušily školské 
úřady, takže se ukázalo, že to by-
lo dobré rozhodnutí. A když se po 
čase rušily i okresní úřady, stal jsem
se krajským ředitelem Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech ma-
jetkových. Zase ohromně náročné,
ale vždy jsem se snažil držet rady 
svého táty: snaž se vše vyřešit, ni-
komu neubližuj, ale zároveň se snaž,
abys nepadl sám na hubu. A taky 
říkával: ředitel nebo učitel je stej-
ně důležitý jako kuchařka nebo uklí-
zečka. Každý má svoji důležitost, 
aby všechno skvěle fungovalo.

   Dnes jste v důchodu, nestýská 
   se vám po náročné práci?
Vstávám stále jako kdysi v 6 ráno, 
mám nějaký režim, ale stýská se

mi hlavně po lidech. Proto jsem
ještě nějaký čas dělal dispečera
na dálnici dole v Chotovinách, po-
znal jsem zase něco jiného, partu 
tvrdých, ale férových chlapů. Dnes
už se věnuji opravdu jen rodině
a zahradě.

   Je vám 80, čím se udržujte
   v kondici?
Myslím, že za to můžu vděčit atle-
tice, které jsem se v mládí naplno 
věnoval. Jako mladší dorostenec
jsem dokonce získal českosloven-
ský rekord v běhu na jeden kilo-
metr. Běhal jsem i osmistovku ne-
bo 1500 metrů. Měl jsem na re-
publikové úrovni velmi dobré vý-
sledky, a proto jsem narukoval do
pražské Dukly. Odtud mě převele-
li do RH Pardubice, přesto to byla 
pohodová vojna. Po vojně jsem se
ale brzy oženil, už se nedalo trávit 
celé dny na stadionu a běhat třeba
i 40 kilometrů denně jako před-
tím. Ale sportoval jsem celý život, 
jezdil na kole, ještě nedávno jsem 
jezdil černé sjezdovky v Alpách. 
Ale přece jen věk se nedá zastavit 
a teď už to není tak slavné. Stačí 
mi práce na zahradě.

   Na budově školní jídelny
   máme nové hodiny.
   Prý je to váš nápad. Je to tak?
Ano, chtěl jsem, aby po mě v Cho-
tovinách něco zbylo. Říkal jsem si,
že obecní hodiny tady chybí a spo-
lu se starostou Zdeňkem Turkem 
jsme nápad dotáhli k realizaci, za
což jsem mu vděčný. Se starostou
máme velmi vřelý vztah, poznal 
jsem ho už jako svého žáka, pak
jako kolegu učitele a později jsem
ho jmenoval ředitelem školy v Cho-
tovinách. Jeho kvality ostatně před
lety ocenili i obyvatelé Chotovin, 
kteří si ho zvolili starostou. Vůbec 
celá rodina nedáme na Chotoviny
dopustit. Máme tři syny, jeden s ná-
mi žije, další pracuje v Praze a nej-
starší je scénografem v Hambur-
ku. Nemají tolik času, ale vždycky 
se do Chotovin těší. 

FRANTIŠEK BOREŠ NEDÁ NA CHOTOVINY DOPUSTIT
V Chotovinách žije spousta zajímavých osobností. Jednou z nich je určitě PaedDr. Mgr. František Boreš. 
V mládí zářil v atletice, věnoval se učitelskému povolání a po revoluci působil jako ředitel Školského 
úřadu v Táboře, pak se stal přednostou Okresního úřadu v Táboře a poté krajským ředitelem Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech majetkových. Dnes je mu 80 let a věnuje se hlavně rodině a milované zahradě.

Dušan Mendel
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Mistrovství ČR dvojic ( muži, ženy, smíšené )
Muži – zastoupení: Jan Bartoň a Zbyněk Hein.
Turnaj se odehrával 11. a 12. 6. 2022 na kuželně TJ Sokol Duchcov. 
První den je na pořadu finále dvojic na 2 x 120 hs. 
Oproti minulým rokům se povedl los, ale to bylo asi vše. Našim se 
určitě nedařilo podle jejich představ, umí zahrát lépe. Nakonec výsle-
dek, Honza 544 a Zbyněk 560 / celkově 1104 poražených kuželek,
stačil alespoň na 15., postupové místo. 
Vítězí Jan Bína 626 / Železárny Podbrezová + Petr Dobeš 621 / Jihlava,

celkem 1247 bodů.

V neděli je na programu druhá část Mistrovství ČR, tandemy dvojic.
Do hry jde proti sobě 16 nejlepších ze soboty, systém 1. – 16.,
2. – 15. atd. Hraje se 2 x 30 hs, hráči se střídají po jednom hodu a
po každé třicítce se získává bod. Při rovnosti bodů přichází pravidlo 
„Suden Viktory”, každý má dva dodatkové hody a kdo má nakonec 
více, postupuje dále. Honzovi se Zbyňkem se podařila první část, po-
tom soupeř stav srovnal a v následném rozstřelu prohráváme 26 : 22. 
Nutno dodat, že nás porazili pozdější vítězové Tandemů ČR Pavlík / 
Hlaváč Karlovy Vary a postup byl opravdu blízko. Tak zase příště. 
Gratulace k účasti a výkonům.

Ženy – zastoupení: Alena Makovcová a Lenka Křemenová. 

11. a 12. 6. 2022 KK Šumperk. Premiéra našich závodnic v tako-
véto soutěži. Slušné výkony, Alena 529 a Lenka 550, je poslaly na 
celkově 15., postupové místo, a tím i do nedělních tandemů. 
Vítězí Topičová 616 + Tatoušková 621 obě Slovanu Rosice,

celkem 1237.
V neděli stejný systém jako u mužů, 1. – 16., 2. – 15…
Stejně tak byl podobný i průběh, první dráha lepší, potom srovnání 
a SV prohráváme 29 : 26. I tady jsme měli postup na dosah, škoda 
zaváhání ve druhé dorážce. Určitě hezký osobní zážitek a dobrá 
zkušenost. Blahopřejeme a děkujeme za reprezentaci.

M. Vacko

Kuželkáři úspěšně zakončili soutěžní ročník mistrovstvím dvojic

Zveme Vás na

Muzeum Janecký Chotoviny

Táborská 199

391 37 Chotoviny 

www.janecky.cz/veterani

6 .8 . 2022
MUZEUM CHOTOVINY

8.00 – 9.30 0

10.00 

11.00 – 14.00

16.00

16.30

– registrace vozidel

– start prvního vozidla do vyjížďky

– výstava vozidel v Pacově

– vyhlášení výsledků v Chotovinách

– volná zábava

2 2 20

Smíšené dvojice:
18. a 19. 6. 2022 KK Jiří Poděbrady.
Titul získává Blanka Mašková 594 / Sokol Chýnov
            + Jaroslav Hažva 656 / Slavoj Praha / celkem 1250 kuželek.
Tak to je již opravdu všechno. Je dohráno a čas pomalu znovu začít 
přípravu na nový ročník…
Přejeme všem příznivcům hezké léto, hodně sluníčka a klidnou 
dovolenou. Na viděnou v srpnu na kuželně při Chotovinských slav-
nostech a následně na turnaji čtyřčlenných družstev Memoriálu 
Václava Otradovce.

TJ Sokol Chotoviny pořádá 11. ročník

Memoriál Václava Otradovce
O putovní pohár čtyřčlenných družstev na 4 x 120 hs

Místo konání: Kuželna (čtyřdráha ) TJ Sokol Chotoviny 

Termín: úterý 23. 8. – pátek 26. 8. 2022
sobota 27. 8. 2022

Hrací doba: úterý – pátek 16:00 – 20:00 hodin
                            sobota   9:00 – 16:00 hodin

Startovné: 400,– Kč / družstvo 
Kategorie: Bez omezení  

Předpis: Družstvo odehraje najednou. Rozcvička 3 min. 
Přihlášky: do 20. 8. 2022

              Ceny: Vítězné družstvo putovní pohár  
          Tři nejlepší družstva pohár, věcné ceny 
          Tři nejlepší jednotlivci pohár, věcné ceny 

Premie: Výkon nad 560 kuželek 1x HOLBA 11°
Těšíme se na Vaši účast,

                      s pozdravem HODU ZDAR
 

   

Miroslav Vacko
předseda oddílu kuželek

TJ Sokol Chotoviny
e-mail: vackoeko-tech@volny.cz 
tel.:602 417 958



LISTY CHOTOVINSKA7,8/2022 14

Věra Marešová

Věra Marešová
Dušan Mendel 

CHOTOVINSKÝ FOTBALCHOTOVINSKÝ FOTBALCHOTOVINSKÝ FOTBAL

Dokopná naší minipřípravky začínala pro naše fotbalové naděje 
přátelským zápasem s Borotínem. Zápas byl plný šancí, skvě-
lých akcí a hlavně urputných soubojů. I když náš tým nevyhrál, 
kluci a děvčata z Chotovin se nemusí za nic stydět, nasazení bylo 
neskutečné a na první zápas obdivuhodné, zvláště v tak horkém 
odpoledni, které zrovna bylo.

Po zápase nastal čas na zaslouženou odměnu za všechno úsilí
v celé sezóně. Občerstvení pro rodiče a hlavně pro děti, jejich nej-
oblíbenější párky v rohlíku, ledová tříšť tekla proudem a všichni 
pili a hodovali co hrdlo ráčí.

Bylo to krásné odpoledne a my už se těšíme na novou fotba-
lovou sezónu. Děkujeme dětem, ale hlavně rodičům, kteří pod-
porují své ratolesti v lásce ke sportu. Samozřejmě patří díky 
všem trenérům, kteří svůj volný čas věnují dětem a je vidět, že
to dělají opravdu s radostí. Přeji Vám všem krásné letní dny.

SKUPINA A:   1. FC Apollo 12 b.
– Choto A 5:0, – FCB Chata 5:2, – Planá 4:0, – Fans HCT 3:0
2. Choto A 9 b. – FCB Chata 5:0, – Planá 2:0, – Fans HCT 4:0
3. FCB Chata 4 b. – Planá 1:1, – Fans HCT 2:0
4. Planá 2 b. – Fans HCT 2:2
5. Fans HCT 1 b.

POUŤOVÝ TURNAJ VYHRÁLO FC APOLLO, ÁČKO BRALO STŘÍBRO

Na turnaji nechyběly výběry do-
mácích fotbalistů – áčko, béčko 
a dorost. Přihlásilo se i několik 
týmů místních mladíků a zbytek
doplnili hosté. Planá, hokejoví fa-
noušci HC Tábor, táborští doro-
stenci v čele s Petrem Marešem 
poskládali tým Gabo a FC Apollo 
postavil Lukáš Koblasa a přizval 
si kamarády z fotbalového Tábor-
ska nebo Soběslavi.

Na hřišti občas vylétly emoce, 
k vidění ale byly i parádní akce
a pěkné góly. Hrálo se ve dvou
skupinách každý z každým, ná-
sledovaly zápasy o konečně umí-
stění, semifinále, bitva o bronz
a finále. Vítězství si nakonec od-
vezli mladíci z FC Apollo, kteří

Dokopná minipřípravky

V sobotu 23. 7. se odehrál první zápas
pod vedením nového trenéra Jaroslava Passlera.

Byl to přátelský zápas Chotoviny – Planá nad Lužnicí, který 
nebyl vůbec špatný. Utkání skončilo výsledkem 2 : 2 a hráči
i trenér mohli být spokojení. Fanoušci věří, že se blýská na 
lepší časy. Přestože je léto, doba dovolených, tak účast na
trénincích je uspokojující, do týmu se začínají zapojovat i na-
dějní hráči dorostu, kteří byli při tomto přátelském zápase 
hodně vidět. Brankáři začali trénovat nejen s týmem, ale mají 
i individuální přípravu s trenérem gólmanů.
Nezbývá než držet palce a popřát hodně štěstí, hlavně žádná 
zranění ať je na co se dívat. Moc se těšíme.

Přátelský zápas fotbalového áčka

SKUPINA B:   1. FC Gabo 7b.
– Šimi tým 0:1, – Krtek tým 1:0, – Choto D 3:3, – Choto B 2:0
2. Šimi tým 6b. – Krtek tým 0:3, - Choto D 1:0, - Choto B 0:4
3. Krtek tým 5b. – Choto D 0:0, - Choto B 0:0
4. Choto D 5b. – Choto B 2:1
5. Choto B 4b.

za celý turnaj nepoznali hořkost 
porážky. Kvalitu potvrdilo i do-
mácí chotovinské Áčko, které
bralo stříbro. 

Obrovsky vyrovnaná byla sku-
pina B a trochu nešťastný turnaj
prožilo místní Béčko, tým vete-
ránů hrál v posledním zápase ve
skupině o všechno. Ve hře bylo 
semifinále nebo naopak boj o
9. místo. Béčko nevyhrálo a sen 
o play off se rozplynul. 

Manželé Marešovi se skvěle sta-
rali o občerstvení. Pivo a limo
teklo proudem, klobásy byly moc
chutné a diváci se dobře bavili. 
Povedené odpoledne pak zakon-
čila tombola o zajímavé ceny.

Tak třeba zase za rok. 

V sobotu 2. července se na hřišti v Chotovinách konal turnaj
v malém fotbale a vše se vydařilo náramně. Dorazilo 10 týmů 
a na parném slunci se všichni hráči ukázali ve skvělé formě.

o 9. místo:
Fans HCT – Chotoviny B 1:3
o 7. místo:
Planá – Chotoviny Dorost 0:3
o 5. místo:
Krtek tým – FCB Chata 3:0

Individuální ceny:
Volodymyr Bondarev (Chotoviny A) – nejlepší střelec (6 gólů)
Jakub Kubovský (FC Apollo) – nejlepší hráč 
Jiří Kincl st. (Fans HCT) – nejlepší brankář

semifinále:
FC Apollo – Šimi tým 2:0
Chotoviny A – FC Gabo 5:1
o bronz:
FC Gabo – Šimi tým 4:0
FINÁLE:

FC Apollo – Chotoviny A 1:0
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